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13/10/2021 Som Mollet 
 

Trobada del conseller d'Empresa amb 
l'Agrupació d'Industrials del Baix 
Vallès 
 
El conseller d'Empresa i Treball, Roger Torrent, va assistir aquest 
dimecres a l'Assemblea General de l'Agrupació d'Industrials del 
Baix Vallès (AIBV). Durant l'acte, que es va celebrar amb un dinar 
al Celler de Can Roda, també van ser-hi presents l'alcalde de 
Martorelles, Marc Candela, i l'alcaldessa de Sant Fost, 
Montserrat Sanmartí, així com una seixantena de representants 
d'empreses del territori. 
En la trobada es va tractar la nova llei d'Àrees de Promoció 
Econòmica Urbanes (APEUs), aprovada el mes de desembre. Els 
empresaris van acordar per majoria absoluta la seva participació 
en l'elaboració d'aquestes zones: "Nosaltres hem defensat 
sempre un ens de conservació dels polígons com el que tenim a 
Martorelles i que es pugui fer arribar a altres municipis", deia 
Carles Rico, secretari general d'AIBV.  
La trobada també va servir per aprovar els comptes generals de 
l'Agrupació i per renovar els càrrecs de consellers de l'entitat a la 
Farinera Moretó i a Fainsa.   

 13/10/2021 Vallès Visió 
 

El Conseller d’Empresa i Treball, 
Roger Torrent, participa en la trobada 
de l’AIBV 
 
L’Agrupació d’Industrials del Baix Vallès ha comptat amb la 
participació del conseller d’Empresa i Treball, Roger Torrent, en 
el dinar de l’assemblea general de l’entitat. En aquesta trobada, 
una de les qüestions que s’ha tractat ha estat la nova llei d’Àrees 
de Promoció Econòmiques Urbanes, APEUs. Es tracta d’una eina 
que té com a objectiu promocionar i millorar la competitivitat de 
les àrees econòmiques dels polígons industrials o les zones 
comercial, entre d’altres. Es tracta d’un sistema basat en la 
col·laboració entre les administracions públiques i el teixit privat. 
Precisament l’Agrupació d’Industrials del Baix Vallès i el polígon 
de Martorelles són un exemple d’aquest model i ara es vol 
potenciar. 
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L’entitat urbanística de conservació del polígon de Martorelles 
es va crear l’abril de 1994. Ara amb gairebé trenta anys de 
trajectòria es converteix en un referent per a tota la zona. 
L’Agrupació d’Industrials del Baix Vallès treballa amb els 
ajuntaments del territori com Mollet per crear agrupacions en 
zones com Can Prat o Can Magarola. Per això, s’han demanat 
subvencions a la Generalitat a través d’aquesta nova llei. 
L’entitat es va crear l’any 1974 i compta amb més d’un centenar 
de socis de municipis com Mollet, Martorelles, Montmeló o 
Montornès entre altres. 
 
LINK VÍDEO 
 
 

 
 

 
14/10/2021 Sommollet 
 

La nova planta d'Amazon a Mollet 
comença a funcionar 
 
Aquest centre, dels anomenats d'última milla, disposa de 7.000 
metres quadrats i comptarà, segons les previsions del gegant de 
la distribució, amb fins a 130 empleats i "crearà al voltant de 330 
oportunitats de treball addicionals per als conductors de les sis 
empreses de repartiment locals col·laboradores d'Amazon a la 
ciutat", asseguren. Es preveu que es puguin repartir uns 20.000 
paquets diaris al Vallès Oriental i part del Vallès Occidental. 
Les estacions logístiques impulsen la gestió de l'última milla de 
les comandes d'Amazon i ajuden a accelerar els lliuraments als 
clients. 
L'edifici, desenvolupat per l'empresa immobiliària especialitzada 
en el sector de la logística Segro, està dissenyat amb l'eficiència 
energètica "com a prioritat principal", apunten des d'Amazon, 
que ha pres el compromís de tenir zero emissions de carboni 
netes en tota l'empresa per 2040. En aquest sentit, entre 
d'altres, la nau compta amb 500 m2 de panells solars i 
il·luminació LED. "Estem encantats d'invertir a Mollet amb 
aquesta estació logística, que proporcionarà un lliurament 
eficient als nostres clients de la zona i crearà desenes 
d'oportunitats de treball per a diferents professionals", afirma 
Pau Capellà, mànager de l'estació logística d'Amazon a Mollet de 
Vallès. 
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29/09/2021 
 

La planta de Coca-Cola a Martorelles 
redueix, en una dècada, un 52% de 
les seves emissions 
 
La planta de Coca-Cola a Martorelles ha aconseguit reduir des de 
2010, les seves emissions en més d'un 52% i, en el cas de la ràtio 
d'aigua, en un 15,5%. De la mateixa manera, ha aconseguit un 
percentatge de valoració dels seus residus del 91,6%. Les dades 
les ha fet públiques la companyia aquest dimecres en la 
presentació, a Barcelona, de l'informe de Sostenibilitat 2020 per 
a Ibèria. 
Segons aquest document, al llarg dels últims anys, la planta ha 
realitzat diverses inversions amb la finalitat de poder avançar en 
els objectius de sostenibilitat de l'empresa. Per exemple, va 
introduir il·luminació LED de baix consum i emissions, i va 
adaptar una de les línies per a la incorporació de la tecnologia 
CanCollar® amb la qual se substitueixen les anelles agrupadores 
de plàstic per anelles de cartó per al mercat balear. 
A més, també desenvolupa un projecte de reproveïment d'aigua 
a la llacuna de “Can Fenosa”, al costat de la seva planta. A través 
d'aquesta acció, des del seu inici, s'han recuperat 339 milions de 
litres d'aigua. 
 

 

 

 
08/10/2021 Sommollet 
 

La primera secretària del PSC a 
Mollet, Mireia Dionisio, entrarà com 
a diputada al Parlament de Catalunya 
 
La primera secretària del PSC de Mollet, regidora i portaveu 
socialista a l'Ajuntament de Mollet, Mireia Dionisio, seurà al 
Parlament de Catalunya com a diputada del grup parlamentari 
Socialistes i Units per Avançar. Amb tot, Dionisio seguirà al 
govern de l'Ajuntament de Mollet. 
Dionisio arriba a l'hemicicle després de la designació de la 
diputada Assumpta Escarp com a nova vicepresidenta de la Mesa 
del Parlament en substitució de la també socialista Eva 
Granados, que fa uns dies era triada com a representant de la 
Generalitat al Senat. 
La molletana ocupava el número 24 de la llista que els socialistes 
catalans van presentar a les eleccions al Parlament de Catalunya, 
la millor posició ocupada per Dionisio en les diverses ocasions 
que havia format part de les llistes del PSC a la Cambra Catalana. 
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De fet, l'actual 1a tinenta d'Alcaldia a Mollet ha anat guanyant 
pes dins el partit, on començava com a militant de la Joventut 
Socialista de Catalunya, de la qual va ser primera secretària a 
Mollet. El 2003 iniciava la seva militància al PSC i el 2007 entrava 
com a regidora a l'Ajuntament de Mollet. 
Malgrat Dionisio ocupi un escó a la cambra catalana, seguirà al 
govern de l'Ajuntament de Mollet, on actualment és 
Coordinadora de l’Àrea de Governança, Economia i Serveis 
Territorials 
 

 
 

 

 

 
18/10/2021 Vallès Visió 
 

L’asfaltatge del polígon de 
Martorelles superarà els dos milions 
d’euros 
 
El canvi de l’enllumenat per llums leds i la instal·lació de la fibra 
òptica van ser algunes de les millores destacades ara fa sis anys 
en el polígon de Martorelles. Per continuar en aquesta la línia 
perquè el polígon de Martorelles sigui un pol d’atracció per les 
empreses l’Entitat Urbanística de Conservació, formada per 
empresaris de la zona, té el projecte d’asfaltar tot el polígon. Es 
tracta d’una inversió important amb un cost d’uns dos milions 
d’euros, que s’assumiran entre l’entitat i l’ajuntament de 
Martorelles. 
A finals d’any es té previst disposar d’un milió euros. En aquest 
moment s’haurà de decidir de quina manera es tirarà endavant 
el projecte 
El polígon de Martorelles es troba gairebé al cent per cent 
d’ocupació convertint-se en una zona de referència en el 
territori. Aquest més, l’Ajuntament de Martorelles, ja va destinar 
250 mil euros a aquest projecte que s’assumirà entre l’entitat i el 
consistori. 
L’entitat Urbanística de Conservació del polígon es va crear l’any 
1994. Precisament fa dos anys que es va renovar el conveni entre 
l’entitat i l’Ajuntament per quatre anys més. 
 
LINK VÍDEO 
 

 
  

18/10/2021 Sommollet 
 

Sant Fost asfalta el camí que creua la 
Bòbila amb 150 quilos de plàstics 
provinents de la recollida selectiva 
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Sant Fost ha iniciat aquest dilluns els treballs per asfaltar el camí 
que creua la Bòbila amb 150 quilos de plàstics provinents de la 
recollida selectiva i que tenien com a destí final l'abocador. 
L'actuació, pionera a l'Estat pel que fa a l'ús d'aquest material, és 
obra de l'empresa santfostenca Amsa, especialista en la 
producció asfàltica des de fa més d'un segle. 
Segons Andreu Agustí, l'actuació de Sant Fost és de les primeres 
que es fan a Europa Continental amb aquest material: "Vam 
començar a buscar una solució just abans de la pandèmia, durant 
la Covid la vam estar elaborant i l'any passat a l'estiu vam fer la 
primera prova a les nostres instal·lacions, vam fer assajos, vam 
veure que tot anava bé i després vam fer dues proves pilot més 
potents, una amb la Diputació de Barcelona amb la qual vam fer 
tota una carretera amb plàstic, la de la Vallensana, i després una 
altra amb l'Ajuntament de Banyoles", especifica el conseller 
delegat d'Amsa. 
Amb l'objectiu d'incorporar aquests residus un cop processats, 
com additiu a les mescles asfàltiques i fer asfalts més sostenibles, 
Amsa s'ha associat amb la companyia britànica MacRebur, 
pionera en el desenvolupament de tècniques de reutilització de 
plàstics de rebuig. 
 
 

 

  

 
10/10/2021 Vallès Visió 
 

Parets ret homenatge a Sergi 
Mingote 
 
Parets s´aplega el dia 10 d´octubre per recordar a l´alpinista que 
va perdre la vida mentre pujava el K2. L´acte ha estat 
protagonitzat per amics de Mingote de l´àmbit esportiu i polític. 
Amb la participació de Miquel Iveta, ministre de cultura i esports 
“Estimem-nos com ell estimava i treballem com ell treballava i 
no defallim perquè les dificultats malauradament sempre hi 
seran, però la nostra voluntat decidida de superar-les, finalment 
s´imposarà”. 
I la participació de Míriam Roset, la seva dona “Gracias infinites 
de todos los participantes que estáis aquí porqué habéis formado 
parte de su vida y tenemos la suerte de que forméis parte de la 
nuestra”. 
 

 


